
Protokół Nr LII/2022 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 31 marca 2022 r. w sali  spotkań w Centrum Kulturalno-Bibliotecznego 

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

 

Obrady trwały od godz. 900 do godz. 1600 

 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta i jego zastępca, Sekretarz i 

Skarbnik Gminy, Radca Prawny, pracownicy Urzędu Miejskiego oraz zaproszeni goście. 

 

 

Protokół obejmuje uchwały od nr 329 do nr 338 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku 

obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobre 

Miasto na lata 2022-2031.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu 

na dofinansowanie stypendiów naukowych, sportowych i artystycznych w ramach 

Programu Stypendialnego Fundacji „Fundusz Ziemi Olsztyńskiej”.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/285/2021 Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście z dnia 30 września 2021 r. w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Dobre Miasto, przyznania tym kryteriom liczby punktów 

oraz określenia rodzaju dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dobre Miasto 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i 

ćwiczeniach.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2022 na terenie Gminy Dobre 

Miasto oraz określenia sezonu kąpielowego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobre Miasto w 2022 roku.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody                                

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Dobre Miasto.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto, przeznaczonej 

na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobrego 

Miasta.  
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście w przedmiocie działalności OSiR w Dobrym Mieście                                   

w zakresie gospodarowania mieniem ruchomym.  

15. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad. 

 
Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 9.00 

otworzył LII-ą sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13  radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy: 

- poległych na polu chwały Ukraińców w związku z agresją Rosji, 

- śmierć Arcybiskupa metropolity warmińskiego Edmunda Piszcza, 

- śmierć byłego dyrektora gospodarki komunalnej Waldemara Kowalskiego. 

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski, który złożył gratulacje 

dla Amelki Kuształy uczestniczki The Kids 5 mającej na swoim koncie mnóstwo sukcesów, 

które odniosła biorąc udział w lokalnych konkursach wokalnych. Burmistrz złożył również 

gratulacje dla rodziców Amelki. 

 

W dalszej kolejności głos zabrała Amelia Kuształa, która podziękowała za zaproszenie na sesję 

Rady Miejskiej a następnie na prośbę Przewodniczącego Rady zaśpiewała po ukraińsku 

piosenkę o pokoju. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad oraz wprowadzenie ewentualnych zmian do 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad, do którego Burmistrz Dobrego Miasta 

Jarosław Kowalski wnioskował, aby przenieść w porządku obrad trzy tematy, czyli pkt. 8, pkt. 

13 i pkt. 15 po pkt. 5, gdyż o godz. 13.00 odbędzie się przy baszcie w Dobrym Mieście 

podpisanie porozumienia z wiceministrem infrastruktury Rafałem Weber w sprawie 

obwodnicy.  

 

W tym miejscu na sesję Rady przybyła radna Zdzisława Kobylińska zwiększając tym samym 

skład Rady do 14 osób. 

 

Przewodniczący Rady poddał wnioski pod głosowanie: 

 

- aby pkt.8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dobre Miasto 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach 

przenieść w porządku obrad na pkt. 5a. Rada w drodze głosowania przy 14 głosach „za” 

przyjęła jednogłośnie. 
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- aby pkt.13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Dobrego Miasta przenieść w porządku obrad na pkt. 5b. Rada w drodze głosowania przy 14 

głosach „za” przyjęła jednogłośnie. 

 

- aby pkt.15. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami przenieść w porządku obrad na 

pkt. 5c. Rada w drodze głosowania przy 14 głosach „za” przyjęła jednogłośnie. 

 

Następnie głos zabrał radnych Mirosław Zadroga, który zgłosił wniosek o zarządzenia przez 

Przewodniczącego Rady przerwy w obradach w godzinach od 1230 do 1400, aby radni mogli 

uczestniczyć przy podpisaniu umowy na obwodnicę. 

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie, który Rada przyjęła większością głosów, 

przy 8 głosach „za”, 3 głosach „przeciwnych” i 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami,                                        

w wyniku którego Rada w drodze głosowania, przy 12 głosach „za” i 1 głosie „przeciwnym” 

przyjęła większością głosów. 

(nie głosował radny Bartosz Kurantowicz, który wyszedł z obrad Rady) 

(nieobecny radny Kamil Tracewicz). 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich sesji. 

 

Protokoły: 

- Nr L z dnia 10 lutego 2022 r. 

- Nr LI z dnia 17 lutego 2022 r. 

 

były do wglądu w Referacie Organizacyjnym Urzędu Miejskiego, wobec czego wszyscy 

zainteresowani mogli zapoznać się z ich treścią. 

Do protokołów nie wpłynęły żadne wnioski i uwagi. W związku  z tym  Przewodniczący Rady 

zgłosił wniosek o przyjęcie w/w protokołów. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie w/w protokołów, w wyniku 

którego został przyjęty jednogłośnie, przy 14 głosach „za”. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Salmanowicz. 

(Objaśnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
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W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok – odczytała 

wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie,  w wyniku którego Rada 

Miejska w Dobrym Mieście w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę 

jednogłośnie.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecny radny Kamil Tracewicz). 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dobre Miasto na lata 2022-2031.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła, dokonując uzasadnienia Skarbnik Gminy Anna 

Salmanowicz. 

(uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały). 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobre 

Miasto na lata 2022-2031 – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie,  w wyniku którego Rada 

Miejska w Dobrym Mieście w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” podjęła uchwałę 

jednogłośnie.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

(nieobecny radny Kamil Tracewicz). 

 

Ad.5a. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dobre Miasto 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach                                   

i ćwiczeniach.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław Kowalski. 

 

Natomiast autopoprawkę o wykreślenie §2. z projektu uchwały zgłosił Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej Tomasz Kowara. 
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Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji:  

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna z wnioskiem, aby ustalić ekwiwalent pieniężny dla 

strażaków za udział w akcjach ratowniczych w wysokości 36,00 zł 

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna z wnioskiem, aby ustalić ekwiwalent pieniężny dla 

strażaków za udział w akcjach ratowniczych w wysokości 1/175 przeciętnego wynagrodzenia 

za pracę.  

 

W tym miejscu na sesję Rady przybył radny Kamil Tracewicz zwiększając tym samym skład 

Rady do 15 osób. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała dlaczego nie stać gminy na podwyżki dla 

strażaków OSP skoro tak wszyscy cenimy życie strażaków, którzy podczas akcji ratowniczych 

narażają życie i zdrowie? 

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że budżet jest jaki jest dlatego                            

w projekcie uchwały zaproponował kwotę 30,00 zł. 

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos poinformował, że na posiedzeniu Komisji złożył 

wniosek aby ustalić ekwiwalent dla strażaków w wysokości 1/175 przeciętnego wynagrodzenia 

za pracę, czyli kwotę 34,26 zł, aby nasi strażacy byli traktowani na równi tak jak inni                                     

w powiecie olsztyńskim.  

Następnie radny zapytał jaka była stawka do tej pory. 

 

Pani Skarbnik odpowiadając na pytanie radnego poinformowała, że stawka do tej pory była na 

poziomie 32,00 zł, ale było stosowane rozliczanie minutowe a po zmianie przepisów 

ekwiwalent nalicza się za każdą rozpoczętą godzinę od zgłoszenia wyjazdu z jednostki 

ochotniczej straży pożarnej, także wzrost będzie ok. 33%.  

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos powiedział, że ostatnio tak wszystko idzie w górę, 

że jak dalej tak będzie to w końcu zabraknie środków finansowych na działalność Ochotniczych 

Straży Pożarnych. Tym bardziej, że w górę poszło paliwo i energia. 

 

Przewodniczący Rady odnosząc się do wypowiedzi radnego Mirosława Zadrogi zapytał, czy 

radni wiedzą, na co strażacy OSP ze Smolajn wydają pieniądze za ekwiwalent?  

Następnie pan przewodniczący nawiązał do wzrostu kosztów odpadów komunalnych za luty                   

o 25 tys. zł, pomimo że cena za odbiór śmieci wzrosła i wynosi 29,00 zł. 

 

Kierownik Ref. SK Tomasz Kowara zauważył, że zapłaciliśmy w lutym więcej, czyli ok. 50 

tys. zł za wywóz gruzu a tak mielibyśmy nadwyżkę. 
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Radna Zdzisława Kobylińska poparła propozycję radego Mariusza Borka, aby ekwiwalent 

podnieść do kwoty 34,26 zł, ponieważ w dzisiejszych czasach pani, która sprząta i nie naraża 

życia bierze 25 zł za godzinę, a godzina korepetycji kosztuje od 50 do 100 zł, dlatego nie należy  

nawet debatować tylko przyznać ekwiwalent w powyższej kwocie. 

 

Radna Małgorzata Konczalska poinformowała, że również poprze wniosek Komisji Rolnej. 

Następnie radna omówiła działalność strażaków OSP. 

 

Radna Anna Barbachowska zauważyła, że na pewno wszyscy radni zgodzą się, że straż jest 

potrzebna i należy dać im większy ekwiwalent, dlatego dalsza dyskusja jest zbędna, w związku 

z czym radna zgłosiła formalny wniosek o zamknięcie dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady formalny wniosek poddał pod głosowanie o zamknięcie dyskusji, który 

w drodze głosowania, przy 6 głosach „za”, 6 głosach „przeciwnych” i 2 głosach 

„wstrzymujących się” nie zajęła stanowiska. 

 

Radca Kamila Warcaba zaproponowała, aby poddać pod głosowanie stawkę 34,26 zł a nie 

1/175 przeciętnego wynagrodzenia za pracę, gdyż wojewoda może nam zakwestionować ten 

zapis. 

 

Radna Magdalena Kowalska zabierając głos powiedziała, że bezpieczeństwo i życie 

strażaków nie należy stawiać przed turystyką, gdzie są pompowane pieniądze dlatego popiera 

wniosek radnego Mariusza Borka. 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos zapytał, czy jeżeli Rada podniesie stawki dla 

strażaków to o ile wzrosną koszty na ten cel? 

 

Pani Skarbnik odpowiadając na pytanie radnego poinformowała, że ekwiwalent dla strażaków 

wzrośnie ok. 30 tys. zł, ale nie należy zapominać, że również wzrosną koszty na paliwo, energię 

i inne media i tam też trzeba będzie dołożyć środki finansowe w trakcie roku budżetowego. 

 

Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie wniosek najdalej idący, czyli aby ekwiwalent 

wynosił 34,26 zł. 

 

Pani mecenas zauważyła, że na Komisjach Rady zostały złożone dwie poprawki jedna                              

w wysokości ułamkowej, czyli 1/175 przeciętnego wynagrodzenia za pracę a druga 36,00 zł. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie najdalej idącą poprawkę 

zgłoszoną przez Komisję Rolną, aby ustalić ekwiwalent pieniężny dla strażaków za udział                                

w akcjach ratowniczych w wysokości 1/175 przeciętnego wynagrodzenia brutto.  

 

Rada w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” i 1 głosie „przeciwnym” przyjęła większością 

głosów.  
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Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały wraz z poprawką. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu gminy Dobre Miasto 

uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach                                   

i ćwiczeniach – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

 

Z uwagi na to, że wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały z zaproponowaną 

stawką przez Burmistrza, czyli kwotą 30 zł oraz z dwoma poprawkami zgłoszonymi przez 

Komisje Rady, w związku z tym Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy, aby ustalić 

którą stawkę należy wpisać do projektu uchwały.  

 

Po przerwie głos zabrała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska, która poinformowała, 

że odczytała projekt uchwały w takiej treści, jaką otrzymała od pani mecenas. 

 

Pan Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi pani wiceprzewodniczącej powiedział, że 

wystarczyło tylko skreślić  w § 1. w pkt. 1. kwotę 30,00 zł zaproponowaną przez burmistrza                             

i wpisać kwotę 34,26 zł zaproponowaną przez radnego Mariusza Borka. 

 

W tym miejscu wywiązała się wymiana zdań pomiędzy radnymi Joanną Wasilewską, 

Magdaleną Kowalską a Burmistrzem.  

 

Przewodniczący Rady zamkną dyskusję i przeprowadził reasumpcję głosowania wniosku, aby 

wysokość ekwiwalentu pieniężnego przysługującego strażakom ratownikom Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenu Gminy Dobre Miasto wynosiła 34,26 zł. Rada w drodze głosowania, 

przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła większością głosów.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały ze stawką ekwiwalentu dla strażaków                   

w kwocie 34,26 zł.   

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie,  w wyniku którego Rada 

Miejska w Dobrym Mieście w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” podjęła uchwałę większością głosów.  

 

Ad.5b. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Dobrego Miasta.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Kamil Tracewicz informując, że Komisja zaopiniowała przedmiotową skargę jako niezasadną, 

ale w trakcie wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rolnej wynikły nowe okoliczności,                     

w związku z tym Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek o zdjęcie projektu uchwały                       

z porządku obrad i zwrócenie tej skargi z powrotem do komisji skarg, gdyż Komisja pracowała 

na nieprawidłowych danych.    

 

Przewodniczący Rady wniosek o zdjęcie tego punktu z porządku obrad poddał pod głosowanie, 

w wyniku którego Rada w drodze głosowania, przy 15 głosach „za” przyjęła jednogłośnie. 
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Ad.5c. Informacja o pracy Burmistrza między sesjami. 

 

Informację o pracy Burmistrza między sesjami odczytał Burmistrz Dobrego Miasta Jarosław 

Kowalski. Informacja obejmuje termin od 12 lutego 2022 r. do 25 marca 2022 r. 

 

Radna Zdzisława Kobylińska zabierając głos poruszyła sprawę obecności dzieci i młodzieży                                   

z Ukrainy w miejscowości Głotowo i zaproponowała, aby grupa studencka w ramach praktyk 

zorganizowała wolny czas dla tej grupy. 

 

Radna Małgorzata Konczalska poruszyła temat dotyczący przystosowania budynku po byłej 

szkole podstawowej w Jesionowe dla uchodźców z Ukrainy. 

 

Następnie radna zapytała dlaczego po raz drugi w ramach konkursu Aktywna wieś wygrało 

sołectwo Łęgno i otrzymało środki finansowe na swój projekt?  

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej poinformował, aby radna wystąpiła na piśmie                              

z powyższym pytaniem. 

 

Radny Mirosław Zadroga zabierając głos poruszył następujące sprawy: 

- na jakim etapie jest gmina, aby wypracować stanowisko w sprawie farmy fotowoltaicznej                         

  w Podleśnej, 

- monitoring miejski, 

- ożywienie miasta i wykonanie panoramy.  

 

Burmistrz odnosząc się do tematów poruszonych przez radnego poinformował odnośnie 

monitoringu, że na razie zamontowano maszty, a potem będą zamontowane trzy kamery, aby 

mieć obraz na 360º. Monitoring powstanie w trzech miejscach na tzw. Ciechocinku, na rondzie 

i przy ul. Nalepy. 

 

Radna Elżbieta Bilińska-Wołodźko podziękowała dla prezesa ZGK za udostępnienie dla 

mieszkańców sprzętu do sprzątania na cmentarzu komunalnym w Dobrym Mieście. 

 

Sołtys Sołectwa Podleśna Janusz Plich zabierając głos poruszył temat klasyfikacji dróg 

znajdujących się na terenie gminy a następnie zapytał, czy gmina złożyła wniosek na odbiór 

odpadów komunalnych z ZGK? 

 

Burmistrz odpowiadając na pytanie sołtysa poinformował, że punkt informacja o pracy 

burmistrza między sesjami to nie jest to samo, co interpelacje i zapytania dlatego burmistrz 

zaprosił sołtysa na rozmowę do urzędu. 

 

Radny Mariusz Borek zabierając głos zapytał o budowę chodnika z Dobrego Miasta do Nowej 

Wsi Małej, czy chodnik będzie również przechodził przez wieś? 

 

Sekretarz Gminy Zenon Połocki poinformował, że chodnik będzie położony również we wsi i 

wykona go Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił przerwę od godz. 12.30 do godz. 14.00  

 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
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Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Olsztyńskiemu na dofinansowanie stypendiów naukowych, sportowych i artystycznych                

w ramach Programu Stypendialnego Fundacji „Fundusz Ziemi Olsztyńskiej”.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych Aneta Pawtel.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na 

dofinansowanie stypendiów naukowych, sportowych i artystycznych w ramach Programu 

Stypendialnego Fundacji „Fundusz Ziemi Olsztyńskiej” – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/285/2021 Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście z dnia 30 września 2021 r. w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Dobre Miasto, przyznania tym kryteriom liczby punktów 

oraz określenia rodzaju dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel.  

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – nie zajęła stanowiska  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLV/285/2021 Rady Miejskiej                           

w Dobrym Mieście z dnia 30 września 2021 r. w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Dobre Miasto, przyznania tym kryteriom liczby punktów 

oraz określenia rodzaju dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów – 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

uchwałę większością głosów. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2022 na terenie Gminy Dobre 

Miasto oraz określenia sezonu kąpielowego.  

   

Projekt uchwały przedstawił i omówił dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Komunalnej Tomasz Kowara. 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2022 na terenie Gminy Dobre Miasto 

oraz określenia sezonu kąpielowego – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada, 

w drodze głosowania, przy 15 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobre Miasto              

w 2022 roku.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Komunalnej Tomasz Kowara. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 

 

- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  
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- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobre Miasto w 2022 roku - 

odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” większością głosów podjęła uchwałę.  

(w głosowaniu nie brał udziału radny Jerzy Pakisz, który wyszedł z obrad Rady). 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Dobre Miasto.  

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił dokonując uzasadnienia Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Komunalnej Tomasz Kowara. 

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu –opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 
W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały z autopoprawką polegającą na tym, że w projekcie uchwały omyłkowo 

wprowadzono zapis „doprowadzania” zamiast wpisać „odprowadzania” ścieków. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w wyniku, którego Rada, 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę.  

(w głosowaniu nie brał udziału radny Jerzy Pakisz, który wyszedł z obrad Rady). 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto, przeznaczonej na 

poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.  

  

Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Gminy Zenon Połocki. 

 

Z uwagi na to, że powyższy projekt uchwały był analizowany na posiedzeniach Komisji Rady 

tak, więc Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych Komisji: 
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- Komisja Budżetu – opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dobre Miasto, przeznaczonej na poprawę 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej – odczytała wiceprzewodnicząca 

Rady Joanna Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 12 głosach „za”, 1 głosie „przeciwnym” i 1 głosie „wstrzymującym się” większością 

głosów podjęła uchwałę. 

(w głosowaniu nie brał udziału radny Jerzy Pakisz, który wyszedł z obrad Rady). 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście w przedmiocie działalności OSiR w Dobrym Mieście                                   

w zakresie gospodarowania mieniem ruchomym.  

 

Protokół z kontroli oraz Stanowisko Komisji Rewizyjnej w przedmiocie działalności OSiR                      

w Dobrym Mieście w zakresie gospodarowania mieniem ruchomym odczyta Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Edmund Wawirowicz.  

 

Ponieważ powyższy projekt uchwały był przedmiotem posiedzeń Komisji Rady, które 

analizowały ww. temat, w związku z tym Przewodniczący Rady odczytał opinie poszczególnych 

Komisji: 

 

- Komisja Budżetu –opinia pozytywna  

- Komisja Oświaty – opinia pozytywna  

- Komisja Rolna – opinia pozytywna  

 

W dyskusji nie zabierano głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Dobrym Mieście w przedmiocie działalności OSiR w Dobrym Mieście w zakresie 

gospodarowania mieniem ruchomym – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Joanna 

Wasilewska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 14 głosach „za” jednogłośnie podjęła uchwałę. 

(w głosowaniu nie brał udziału radny Jerzy Pakisz, który wyszedł z obrad Rady). 

(uchwała i tabela z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 
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Ad.13.Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady poruszył temat kulturalnego zachowania się na sesji. 

 

Radna Katarzyna Włodarska zabierając głos zapytała, czy gmina może złożyć wniosek                             

w sprawie pozyskania środków finansowych na remont Orlika przy Szkole Podstawowej Nr 3 

w Dobrym Mieście. 

 

Sekretarz Gminy odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że taki wniosek będzie 

złożony do marszałka do 15 kwietnia w ramach grantu. 

 

Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos poprosiła o załączanie do projektów uchwał 

załączniki graficzne, jeżeli uchwała dotyczy nieruchomości lub inwestycji. 

 

Przewodniczący Rady ustosunkowując się do wypowiedzi radnej Koczalskiej poprosił 

również, aby w uzasadnieniach do projektów uchwał były podawane skutki finansowe. 

 

Radny Edmund Wawirowicz zabierając głos zgłosił następujące sprawy: 

- kto powinien reprezentować mieszkańców lokali komunalnych w budynkach wspólnot 

mieszkaniowych podczas zebrań; 

  - na podstawie, jakich przepisów prawnych wynika, że burmistrz nie musi przedstawiać radnym 

informacji o swojej pracy między sesjami na piśmie; 

- kiedy będzie oznakowanie ulicy Milewicza; 

- kiedy nastąpi zmiana statutu gmin? 

Sekretarz Gminy poinformował, że odpowiedzi na powyższe pytania będą udzielone na piśmie, 

jeżeli radny złoży interpelacje w tych sprawach. 

 

Radny Kamil Tracewicz zapytał, na jakim etapie jest wyegzekwowanie od wykonawcy                              

w ramach gwarancji naprawy lub wymiany płyty boiska sportowego w Głotowie? 

 

Radca Prawny Kamila Warcaba odpowiadając na pytanie radnego poinformowała, że powyższa 

sprawa zostanie skierowania do sądu. 

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała: 

- na jakim etapie jest budowa stadionu miejskiego w Dobrym Mieście i czy zdążymy go 

wybudować do końca kadencji; 

- przebieg obwodnicy Dobrego Miasta – który wariant jest brany pod uwagę?   

 

Sekretarz Gminy odpowiadając na pierwsze pytanie radnej poinformował, że przetarg nie może 

być rozstrzygnięty, ponieważ oferenci zaskarżają specyfikację i się odwołują do Krajowej Izby 

Odwoławczej. 

Natomiast w sprawie obwodnicy sekretarz nie ma takiej wiedzy, gdyż nie brał udziału                                  

w spotkaniu. 

 

Radny Mariusz Borek również poruszył temat budowy stadionu miejskiego w Dobrym 

Mieście. 

 

Radna Małgorzata Konczalska zabierając głos poinformowała, że na podstawie pisma od 

wojewody pod uwagę brane są dwa warianty budowy obwodnicy Dobrego Miasta.  
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Następnie radna zapytała, czy były zgłaszane awarie na basenie, ponieważ wczoraj było tylko 

21 stopni ciepła i nie działa jacuzzy. 

W dalszej kolejności radna podziękowała wszystkim ludziom, stowarzyszeniom                                             

i organizacjom, którzy wspomagają uchodźców z Ukrainy.  

 

Sekretarz Gminy odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że odnośnie funkcjonowania 

basenu nie było takich zgłoszeń ze strony dyrektora OSiR.  

 

Radny Mariusz Borek odnosząc się do przebiegu obwodnicy poinformował, że odbyło się 

spotkanie z dyrektorem GDDKiA Nicewiczem i nie będzie wariantu zachodniego, bo jest zbyt 

drogi. Dlatego brane są pod uwagę dwa warianty wschodnie. 

 

Radna Anna Barbachowska  poruszyła temat braku dostępu do internetu (brak zasięgu)                                 

w miejscowości Cerkiewnik i okolicach.   

 

Radna Zdzisława Kobylińska zabierając głos poruszyła temat porządków wiosennych po 

zimie. Ponadto radna zauważyła, że w ZGK powinna być zatrudniona jeszcze jedna osoba, bo 

jedna pani nie da sobie rady z tak dużym obszarem. 

Następnie radna zgłosiła brak tablicy – Plac 1-go Sierpnia.    

 

Radna Joanna Wasilewska również odniosła się do porządków wiosennych, gdyż jest brud 

po zimie w całym mieście. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Rada zapisała w budżecie kwotę 60 tys. zł na 

utrzymanie czystości.  

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos odczytała pismo mieszkańca Dobrego Miasta                      

w sprawie lokalizacji PSZOK.   

 

Sołtys Sołectwa Podleśna Janusz Plich zabierając głos poinformował, że pojawiła się firma                    

w Podleśnej w sprawie internetu światłowodowego – Polska Cyfrowa Szerokopasmowa Ściany 

Wschodniej. 

 

Sekretarz Gminy poinformował, że tam gdzie jest dystrybucja to łatwo się podjąć tego zadania, 

ale nie dotyczy to Cerkiewnika.  

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady złożył mieszkańcom Dobrego Miasta i gminy życzenia 

z okazji Świąt Wielkanocnych.      

 

Ad.14. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LII-ą sesję Rady 

Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała: 

Ewa Łapiejko                 Przewodniczący 

         Rady Miejskiej 

                    /-/ 

         Ryszard Łańko 


